
Bandystyremøte 
27.04.2021 Teams kl 20-2130 

 

 
 

Saksnr Sak Ansvarlig 

6 Referat Eivind 

7 Rollefordeling styret Eivind 

8 Lagpåmelding kommende sesong Eivind 

9 Status ØHIL Idrettspark kunstis Eivind 

   

   

   

 
Innkalt: Eivind, Jon Erlend, Andreas, Martin, Erik, Hildegunn 
 
Inviterte: Torunn (adm), Nikolai (HS), Petter (AU)  
 
Til stede: Eivind, Jon Erlend, Andreas, Martin, Erik, Hildegunn 
 
Kalender:  
 

 

 
 
 
 
 

 
 

Møtedato  

 

Saksnummer 06/2021 

Saksbehandler Eivind Thorne 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Referat 

Bakgrunn:  
Info fra referat 

- Forrige møte var årsmøte. Sist styremøte var 04.02 og det gjenstår ingen større 
punkter fra det møte. 

 

Forslag til vedtak: 

Styrets bemerkninger: 



Møtedato  

 

Saksnummer 07/2021 

Saksbehandler Alle 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Rollefordeling styret 

Bakgrunn:  
- Oppdatert organisasjonsmodell ble vedtatt på årsmøte. Se vedlagt. 
- Styret må fordele ansvar og roller iht til denne. 

 

 
Idretter på mer enn 100 aktive utøvere skal ha et sportslig utvalg 
Sportslig utvalg kan være en del av idrettens styre (definerte roller) 

Forslag til vedtak:  
- Andreas Økonomi 
- Jon E Rekruttering og Skøytedisco (arrangement) 
- Erik rep i AU 
- Hildegunn er egentlig litt på vei ut av styret etter som hennes barn har sluttet på 

bandy. 
- Martin inntektsarbeid (dugnader, kiosk, sjappa, søknader til stiftelser mm) 

 
 

- Eivind sjekker med noen kandidater ang styre og IU 
- Eivind kan endre sin rolle fra leder til leder sportslig utvalg og rep IU 
- Alle må tenke på hvem som kunne vært leder. Viktigste oppgaver 

o Kalle inn til styremøte med agenda og referat 
o Delta i HS møte og evt region, krets, seksjonsmøter, idrettsråd 
o Bandymailen? 
o Nettverk/samarbeid med de andre bandyledere i Bærum 

Styrets bemerkninger: 
 

 



Møtedato  

 

Saksnummer 8/2021 

Saksbehandler Andreas 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn lagpåmelding 

Bakgrunn:  
- NBF har åpnet for påmelding til kommendesesong. 
- Påmeldingsfrist 15 mai 
- Avmeldingsfrist 15 august 
- Gjelder serier administrert av forbundet, men kretsserier pleier å komme like 

etterpå. 

Forslag til vedtak:  
- Eivind sjekker og melder på 2.div og Old Boys 
- Smågutt Eivind sjekker med Blume/Pia 
- Gutt Erik L er i prosess ang dette 

Styrets bemerkninger: 
 

- Kretserien kommer nok snart, Eivind sender ut mail til lagledere 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Møtedato  

 

Saksnummer 9/2021 

Saksbehandler Alle 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Status ØHIL idrettspark 

Bakgrunn:  
o Prosjektet har vært ute på offentlig anbud på doffin. 
o Presentasjon fra Sverre og vedtak fra HS ligger vedlagt til saken. 

 

Forslag til vedtak:  
- Bandystyret støtter det foreslåtte fordelingen av ansvaret for resterende EK behov 

mellom bandy, fotball, ØHIL (HS) prosentvis 30/30/40, men ønsker at følgende 
punkter blir vurdert i prosessen 

o Mest mulig av EK andel til fotball og bandy skal være på plass før 
31.12.2021. Bandy forutsetter at fotballstyret er med på en felles innsats 
for å nå dette. Fotball og bandy jobber sammen med å forsøke å samle inn 
flere andeler fra medlemmene. 

o Sponsorsalg knyttet til banen/arena skal gjøres for «helårsdrift» og inntekter 
går til nedbetaling av EK til denne er fullt ut nedbetalt. 

o Anders/Eilert gruppen fortsetter å forsøke å få inne flere givere 
o Hvis det ved 31.12.21 står igjen et EK behov, legges det frem forslag om å 

gjenoppta økningen i medlemskontigent fra neste ordinære årsmøte. 
Øremerket for å dekke inn resterende EK (andel fotball og bandy). Dette er 
mest rettferdige fordelingen ovenfor medlemmene (90% av bandyspillere 
spiller også fotball. 90% av klubbens medlemmer spiller fotball). I stedet for 
at idrettene skal dobbelt belaste medlemmene over gren/aktivitet, belastet 
medlemmene likt over kontingent. Da unngår vi også diskusjon rundt 
aktivitetsavgiftsnivå pga den nye banen. 
 
Hvis økt medlemskontingent ikke får flertall på årsmøte og idrettene 
står igjen med et eget EK ansvar: 

o Det kreves ikke renter på internlån over de første 3 årene 
o Nedbetalingstid for resterende EK må ses i sammenheng med medlemstall 

og annen planlagt aktivitet i idretten. 
 

Styrets bemerkninger: 
 

 
 
 
 


